
ZAPISNIK

ŠESNAESTE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb", 

održane dne 24.2,1975.u 19,3o sati u klupskim prostorijama.

PRISUTNI: Vladimir Škarica,Dr.Ante Peterlić,Željko Haberštok, 

Stjepan Vidaković,Marijan lončar»Krešimir lessel,Miroslav Miku- 

ljan,Zdenko Mihaljević i Tatjana Ivančić.

1.IZVJEŠTAJ INTERESNOJ ZAJEDNICI ZA KU1TURU

KREŠIMIR lessel izvještava da su danas poslije podne on i 

tajnik Haberštok bili kod tajnika Eoto-kluba "Zagreb" Vlatka lo- 

zić u vezi izvještaja za Interesnu zajednicu kulture.Drug lozić 

je dao Haberštoku materijale,koje je on načinio za Eoto-klub,ka

ko bi se mogli s njima poslužiti kod izrade našeg izvještaja. 

Sami to nisu mogli riješiti.lessel predlaže da se Komisija za 

izradu izvještaja poveća.

Zaključak: U Komisiju ulaze: Vladimir Škarica,Krešimir le

ssel,Marijan Kodak i Željko Haberštok.Svim članovima Komisije 

podijelio je Haberštok prijepis upitnog formulara Interesne za

jednice kulture,koji je prepisao.

2.PITANJE TAJNIKA

PREDSJEDNIK V1ADIMIR ŠKARICA predlaže da se smjeni dosadaš

nji tajnik Željko Haberštok.Nakon opširne diskusije prelazi se 

na glasanje.Za nepovjerenje tajniku i njegovo smjenjivanje gla

sali su: Miroslav Mikuljan,Stjepan Vidaković,Vladimir Škarica, 

Dr.Ante Peterlić i Marijan lončar.Uzdržali su se od glasanja: 

Tatjana Ivančić,Marijan Hodak,Krešimir lessel i Zdenko Miha- 

1jević.

Zaključak: Dosadašnji tajnik Željko Haberštok nije više 

tajnik Kino-kluba "Zagreb".
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